



中国国家强制性产品认证证书

证书编号: 2020012202340065

发证日期: 2021年10月14日

有效期至: 2025年10月19日

认证委托人名称 浙江乐贝儿童用品有限公司
及注册地址 浙江省台州市黄岩区新前街道锦川路 111 号

产品生产者名称 浙江乐贝儿童用品有限公司
及注册地址 浙江省台州市黄岩区新前街道锦川路 111 号

生产企业名称 浙江乐贝儿童用品有限公司
及生产地址 浙江省台州市黄岩区新前街道锦川路 111 号

产品名称和系列、规格、型号 其它车辆玩具/多利扭扭车
LB1905 (十二款)

产品标准和
技术要求 GB 19865-2005(不包括第 20 章 辐射、毒性和类似危害);GB 6675.1-2014;GB 6675.2-2014;GB
6675.3-2014;GB 6675.4-2014

上述产品符合 CNCA-C22-02: 2020 认证规则的要求, 特发此证。

证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得保持。

本证书为变更证书, 证书首次颁发日期: 2020 年 10 月 19 日

经中国合格评定国家认可委员会认可 CNAS C001-P

可通过扫描下方二维码或登录国家认监委网站 (www.cnca.gov.cn) 查验证书信息



签发:

谢肇煦



中国质量认证中心





CERTIFICATE FOR CHINA COMPULSORY PRODUCT CERTIFICATION

CERTIFICATE NO.: 2020012202340065

Valid from: Oct.14,2021

Valid until: Oct.19,2025

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE APPLICANT Zhejiang Lebei Children's products co.,ltd
No 111,Jinchuan Road,Xinqian Street ,Huangyan District,Taizhou City,Zhejiang Province

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE MANUFACTURER Zhejiang Lebei Children's products co.,ltd
No 111,Jinchuan Road,Xinqian Street ,Huangyan District,Taizhou City,Zhejiang Province

NAME AND LOCATION OF THE FACTORY Zhejiang Lebei Children's products co.,ltd
No 111,Jinchuan Road,Xinqian Street ,Huangyan District,Taizhou City,Zhejiang Province

PRODUCT MODEL(S) Other Toy Vehicles/ Duoli Shaky Vehicle
LB1905(12 Items)

STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS GB 19865-2005(Not including 20th chapter of radiation, toxicity and similar harm);GB 6675.1-2014;GB 6675.2-2014;GB 6675.3-2014;GB 6675.4-2014

This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of implementation rules for compulsory certification(REFNO. CNCA-C22-02 : 2020)

The validity of the certificate is subject to positive result of the regular follow up inspection by issuing certification body until the expiry date.

Date of original issued: Oct.19,2020

Accredited by China National Accreditation Service for Conformity Assessment CNAS C001-P

The certificate information is available through the QR code below or CNCA's website: www.cnca.gov.cn



SIGNATURE:

谢肇煦



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

